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نکته کلیدی از حرف های ماجدی درباره ویلموتس
ميرشاد ماجدى سرپرســت فعلى فدراسيون فوتبال در خصوص 
روند انتخاب سرمربيان تيم ملى گفت: »من در زمان انتخاب آقاى 
اســكوچيچ عضو كميته فنى بودم و اعضاى كميته اين انتخاب را 
تاييد كردند در حالى كه مارك ويلموتس بدون اطلاع كميته فنى 
انتخاب شــد و ما كه در آن زمان عضو كميته بوديم از اين مسئله 

اطلاع نداشتيم.«
ماجــدى در حالى اين موضــوع را بيان كرده كــه پيش از اين 

محصص، اســتيلى، معينى و اكبر محمــدى ديگر اعضاى كميته 
فنى فدراســيون در زمان انتخاب ويلموتس هم اعلام كرده بودند 

هيچ دخالت و حتى اطلاعى از اين انتخاب نداشتند.
برخى مسئولان سابق فدراسيون فوتبال پيش از اين بارها اعلام 
كردند ويلموتس با موافقت كميته فنى فدراســيون انتخاب شد اما 

ظاهرا اين موضوع صحت نداشته است.
ضمن اينكه قرارداد مهدى مهدوى كيا با تيم ملى اميد كه پيش از 

سرپرستى ميرشاد ماجدى بسته شد تا پايان بازى هاى كشورهاى 
اســلامى در تركيه بود. البته تيم اميد به خاطر در اختيار نداشــتن 
همه بازيكنانش از حضور در اين بازى ها انصراف داد. حالا ميرشاد 
ماجدى، تصميم گيرى در مــورد وضعيت كادر فنى تيم اميد را به 
بعد از برگزارى انتخابات رياســت فدراسيون فوتبال محول كرده 
است تا در صورتى كه عهده دار اين سمت نشد، دست رييس جديد 

براى تصميم گيرى در اين زمينه باز باشد.

ورزشی

اخبار کوتاه 

روز پنج شنبه  3 شهريورماه 1401 در ورزشگاه آزادى استقلال 
بــه مصاف مس كرمان با حضور بانوان براى اولين بار يک بازى 

ليگ برترى را تماشا كردند.
به گزارش امتیاز؛ لبخند و اشــک هاى بانوان استقلالى كه 
براى نخستين بار ديدار تيم مورد علاقه اش را از نزديک مى بيند، 
اتفاق جالبى بود كه ديده شــد. لحظه اى احساساتى براى پايان 

دادن به آرزوى زنان علاقه مند به فوتبال.
تلویزیون، تماشاگران زن ورزشگاه آزادی را نشان نداد!

طلســم ورود دختران و زنان شكست و يک مسابقه باشگاهى و 
نه ملى را از نزديک ديدند. تلويزيون اما نيمه اول نشــان نداد. آيا 
نيمۀ دوم نشــان مى دهند يا پس از ممنوع الورودى فصل ممنوع 

التصويرى است؟!
در حالى كه براى اولين بار و با فشار و تهديد فيفا دختران و زنان 
هوادار فوتبال روز پنج شــنبه اجازه و امكان حضور در ورزشــگاه 
آزادى  براى تماشاى يک بازى باشگاهى داخلى و نه ملى را پيدا 
كردند تا مسابقۀ فوتبال بين دو تيم  استقلال و مس كرمان را از 
نزديک تماشا كنند، دوربين هاى شبۀ سه سيما در نيمۀ اول هيچ 

تصويرى از آنان را نشان نداد!
  محمــد رضا احمدى مجرى برنامه »فوتبال برتر« هم از همه 
چيــز گفت و براى اسپانســر هم تبليغ كرد امــا به اين موضوع 
هيچ اشــاره نكرد كه نشان مى داد  احتمالا منع شده بود وگرنه 
كيســت كه به اهميت اين رخداد واقف نباشــد چرا كه از سال 
1362 ) و تحــت تأثير فضاى خاص پس از جنگ و ترورها و نه 
با بخش نامه و رســما( به اين طرف درهاى ورزشگاه هاى فوتبال 
به روى تماشــاگران زن بسته بوده مگر در چند مسابقۀ ملى كه 

اندك تماشاگران زن با چينش و گزينش قبلى و بيشتر به صورت 
نمايشى براى بستن دهان فيفا وارد شده بودند.

   برخــى البته بر اين باورند كه چنانچه تلويزيون نشــان ندهد 
بهتر است چون حساسيت مخالفان كمتر برانگيخته مى شود.
    قلب آبی فیفا برای حضور بانوان استقلالی 

در ورزشگاه آزادی
توييتر رســمى فيفا تصوير حضور بانوان استقلالى در ورزشگاه 

آزادى تهران را باز نشر داد.
اكانت رســمى فيفا در توييتر خود تصويرى كه توييتر باشــگاه 
استقلال از حضور بانوان در ورزشــگاه آزادى انتشار داده بود را 
بازنشــر داد. فيفا در متن انتشار اين تصوير يک قلب آبى نيز قرار 

داده است.
روز 5شــنبه و در بازى بين تيم هاى استقلال و مس كرمان كه 
در ورشگاه آزادى برگزار شد، براى اولين بار در ليگ برتر، بانوان 

اجازه حضور در ورزشگاه را پيدا كردند.
اين ديدار با نتيجه يک بر صفر به سود استقلال به پايان رسيد 
تا اين تيم در حضور هواداران خود به دومين برد اين فصل برسد.
معاون زنان باشگاه استقلال: ورود زنان به ورزشگاه 

بسیار خوب و صحنه های هیجان انگیزی داشت
معاون زنان باشگاه اســتقلال درباره زيرساخت هاى موجود در 
ورزشــگاه ها گفت: اخبار شــهرهاى ديگر را ندارم اما ورزشگاه 
آزادى زيرســاخت لازم را دارد و اميــدوارم بانوان از اين پس با 
ظرفيت بيشترى در ورزشگاه حاضر شوند. در هر صورت بايد در 

هر ورزشگاه زيرساخت ها فراهم شود.
معاون امور زنان باشــگاه اســتقلال گفت: با حضــور زنان در 
ورزشــگاه آزادى صحنه هاى زيبايى خلق شد. كمى ناهماهنگى 

وجود داشت كه در ديدارهاى بعدى آتى رفع مى شود.
»ليلا محمديان« پنجشــنبه شــب در جريان ديدار استقلال و 
مس كرمان در جمع خبرنگاران با اشــاره به اينكه از حضور زنان 
در اين ديدار خوشــحالم، اظهار داشت: كمى ناهماهنگى داشتيم 
كه اميدوارم در نشست هاى بعدى اين نواقص را براى ديدارهاى 

آتى برطرف كنيم.
وى افزود: ورود زنان بســيار خوب بود و صحنه هاى هيجان 
انگيزى ديــدم. اين صحنه ها زيبا بود و نياز داشــتيم تا زنان 
وارد ورزشــگاه شــوند. اميدوارم همه رنگ ها وارد ورزشگاه 

شوند.
معاون زنان باشگاه اســتقلال درباره زيرساخت هاى موجود در 
ورزشــگاه ها گفت: اخبار شــهرهاى ديگر را ندارم اما ورزشگاه 
آزادى زيرســاخت لازم را دارد و اميــدوارم بانوان از اين پس با 

ظرفيت بيشترى در ورزشگاه حاضر شوند. در هر صورت بايد در 
هر ورزشگاه زيرساخت ها فراهم شود.

وى درمورد بازار ســياه بليت فروشى قبل از آغاز بازى براى 
حايــگاه بانــوان گفت: در ايــن خصوص ســعى مى كنيم در 
ديدارهاى آينده با بررســى هاى بيشترى جلوى اين موضوع را 
بگيريــم. برنامه ريزى مى كنيم در بازى آينده چنين موضيوعى 

رخ ندهد.
محمديان تصريح كرد: بيش از هزار بانو وارد ورزشگاه شدند. 
سياست استقلال اين اســت تا در تيم دارى بانوان كمک كند 
اما دلم نمى خواهد تيم آماده بخريم بلكه زيرســاخت و اماكن 
ورزشى را آماده كنيم. بايد هماهنگ كنيم تا تيم فوتبال زنان 
استقلال تشــكيل شود. مطمئن باشيد اين اتفاق خواهد افتاد.

حضور زنان در ورزشگاه آزادی گزینشی نیست
حبيب الله شــيرازى: خودم هــم تلاش كــردم مهمانانى را به 
ورزشــگاه بياورم كه نتوانســتم. همه بايد از طريق سامانه بليت 

فروشى اقدام مى كردند.
رييس هيــات فوتبال اســتان تهران گفت: حضــور بانوان در 
ورزشــگاه آزادى به صورت گزينشــى نيست. حتى تلاش كردم 

مهمانانى را به ورزشگاه بياورم كه موفق نشدم.
حبيب الله شــيرازى رييس هيات فوتبال استان تهران در حاشيه 
بازى اســتقلال و مس كرمان در واكنش به اين شايعه كه گفته 
مى شود بانوان به صورت گزينشــى در استاديوم حاضر شده اند، 
اظهار داشــت: اصلا اينطور نيســت. خودم هــم تلاش كردم 
مهمانانى را به ورزشــگاه بياورم كه نتوانستم. همه بايد از طريق 

سامانه بليت فروشى اقدام مى كردند.

بازیکن استقلال راهی دسته دوم قطر شد
همام طارق بازيكن عراقى اســت كه در زمان وينفرد شفر به 
استقلال پيوســت و در انتهاى همان فصل نيز از جمع آبى ها 
جدا شد. بازيكنى كه تا همين چند وقت پيش يكى از بازيكنان 
اصلى عراق بود اما با افت شديدى روبرو شد و تيم ملى را نيز از 
دســت داد. اين بازيكن كه پس از جدايى از استقلال راهى تيم 
هاى اسماعيلى مصر، نيروى هوايى عراق و الاهلى بنغازى ليبى 
شده بود، در جديدترين انتقال خود راهى ليگ دسته دوم قطر شد 
تا پيراهن معيذر را بر تن كند. همام طارق از سال 2011 تا سال 
گذشته كه توسط ديک ادووكات سرمربى هلندى كنار گذاشته 
شــد، يكى از اركان اصلى تيم ملى عراق بود. حضور او در تيم 
الاهلى بنغازى ليبى با انتقاداتى در رسانه هاى عراقى همراه شده 
بود. او در ماه هاى گذشته دور از رسانه ها و شبكه هاى اجتماعى 
زندگى كرده اســت، اما قرارداد او با معيذر قطر، او را مجددا در 

كانون توجهات قرار داد.

سرمربی مس از بازیکنان بیشتر دوید!
مس كرمان در بازگشت دوباره به ليگ برتر در شرايطى بازنده 
از آزادى خارج شــد كه براى كســب اولين امتياز خارج از خانه 
تلاش بســيارى كرد اما در يک غافل گيرى تسليم ضربه تمام 
كننده حريف شد.فرزاد حسين خانى كه اين بار در قامت سرمربى 
برابر استقلال اولين تجربه خود را پشت سر مى گذاشت، در تمام 
دقايق بازى با هيجان و انگيزه زيادى طول منطقه فنى را طى 
مى كرد و خصوصا خط دفاعى تيمش را تحت كنترل مى گرفت تا 
از اشتباه آنها برابر خط حمله استقلال جلوگيرى كند. حسين خانى 
۹0 دقيقه پر تب وتاب را در منطقه فنى ســپرى كرد و به قول 
فوتبالى ها با در اختيار داشتن دسته پلى استيشن در حال كنترل 
بازيكنان تيمش بود و غرولندهاى او نيز نشان مى داد كه به هيچ 
عنوان نمى خواهد از اين بازى دست خالى خارج شود و در سوداى 
اولين امتياز طلايى خارج از خانه براى نارنجى پوشــان بود كه 
البته بى نتيجه ماند و با شكست كار را تمام كردند.مس در هفته 
گذشته موفق شده بود با يک نتيجه خيره كننده در خانه، پيكان 
را با سه گل از پيش رو بردارد و بايد ديد بار ديگر با بازگشت به 
خانه شرايط براى اين تيم در هفته چهارم به چه شكل خواهد بود.

پست جدید حاج صفی در آستانه جام جهانی
تيم فوتبال آ.اك.آتن درحالى نخستين بازى فصلش برابر لاميا 
را با برترى ســه بر صفر پشت سر گذاشت كه ماتياس آلميدا از  

احسان حاج صفى، در پستى جديد بازى گرفت.
احســان كه پيش از اين در باشگاه هاى مختلف و تيم ملى در 
پســت هاى مدافع چپ، هافبک دفاعى و وينگر چپ به ميدان 
رفته بود، در بازى قبلى تيمش در پست فول بک چپ به ميدان 
رفت. پوزيشنى تازه براى بازيكن چندپسته فوتبال ايران كه اتفاقا 
نمايش قابل قبولش باعث شد تا سرمربى آرژانتينى آ.اك براى 
بازى برابر ولوس هم روى او در اين پســت حساب كند. احسان 
كه در جام جهانى هاى گذشــته در پست هاى وينگر چپ، دفاع 
چپ و هافبک دفاعى بازى كرده، حالا در فصل متصل به جام 
جهانى درحالى براى زردپوشــان آتن بــه عنوان يک فول بک 
بازى مى كند كه تنها 1۷6 ســانتى متر بلنداى قامت اوست. اما 
همين موضوع هم مانع نشده تا آلميدا از حاج صفى در اين پست 
بازى نگيرد. قدرت بازى سازى و پابه توپ بودن احسان در كنار 
سماجتش مقابل بازيكنان دريبل زن و تكنيكى باعث شده تا هم 
كاپيتــان تيم ملى ايران براى آ.اك. آتن به عنوان فول بک چپ 

به ميدان برود.

ایران – ژاپن؛ دیدار دوستانه نوجوانان
اين مهمترين ديدار دوســتانه نوجوانان در تاشــكند بشمار 
مى رود. شاگردان حسين عبدى در برابر ازبكستان به نتيجه 
مساوى رسيدند و روز گذشته موفق شد تاجيک ها را با نتيجه 
دو بر يک شكست دهند. ديدار دوستانه تيم نوجوانان در برابر 
ژاپن 5 شهريور برگزار مى شود. تيم نوجوانان ايران كه پيش 
تر قهرمان كافا شده بود براى حضور در بازى هاى مقدماتى 
جام ملت ها اين ديدارهاى دوستانه را پشت سر مى گذارد و 
بايد گفت فدراسيون فوتبال در ماه هاى اخير در تدارك بازى 

هاى دوستانه براى تيم نوجوانان موفق عمل كرده است.

 پایان ممنوع الورودی، آغاز ممنوع التصویری؟

تجربه آزادی؛ زن، عشق و تاریخ

پرســپوليس با نايب قهرمانى در ليگ قهرمانــان 2020 و حضور در يک چهارم نهايى 
2021 موفق شــد پاداش هنگفتى را به جيب بزند اما به دليل »پايبندى كنفدراســيون 
فوتبال آسيا به قوانين و تحريم هاى بين المللى« سرخپوشان از دستيابى به اين رقم ناكام 
مانده اند.شــاگردان يحيى گل محمدى 2.۷ ميليون دلار به اضافه ۷00 هزار دلار پاداش 
به دســت آوردند تا به اين ترتيب پرسپوليس ذخيره قابل توجه 3.4 ميليون دلارى را در 
حســاب كنفدراسيون فوتبال آسيا داشته باشــد كه به محض حل مشكلات تحريمى و 

بانكى، در اختيار اين باشگاه قرار خواهد گرفت.
آنطور كه در صورت هاى مالى پرســپوليس آمده، بر اســاس برآورد معاونت مالى اين 
باشــگاه، قرمزها ۹4 ميليارد و صدميليون تومان از اى اف ســى طلبكار هستند كه البته 
خالــص اين رقم 86 ميليارد تومان خواهد بــود. اما با اين حال افزايش نرخ ارز از زمان 
محاســبه صورتهاى مالى باعث مى شود تا درآمد پرســپوليس به صد ميليارد تومان نيز 
برسد.اين در حالى است كه البته فصل گذشته و در دوره مديريت مجيد صدرى، باشگاه 
پرسپوليس با استقراض از منابع دولتى و خصوصى، رقم قابل توجهى از پاداش آسيايى را 
به دست آورد و قرار بود با دريافت اين پاداش، بدهى طلبكاران را پرداخت كند. اما ادامه 
تحريم، باعث شد تا پرسپوليس از منابع حاصل از فروش سهام در بورس، تسويه حساب 
بدهكاران را انجام دهد. حالا و با تســويه حســابى كه انجام شده و خواهد شد، پاداش 
آســيايى درآمدى است كه در اختيار باشگاه پرسپوليس قرار خواهد گرفت و سرخپوشان 
امكان اســتفاده از آن را خواهند داشت و به نوعى پول حاصل از واگذارى در فرابورس، 

اين پاداش 3.4 ميليون دلارى را نجات داده و آزاد كرده است.

 100 میلیارد درآمد 
پرسپولیس آزاد می شود!

پيمان رنجبرى بازيكن نفت مسجدسليمان پس از شكست اين تيم برابر پيكان به خبرنگار 
ما گفت: بر خلاف دو بازى قبل، نيمه اول خوبى نداشتيم. ولى از دقيقه 30 تا ۹0، تمام بازى 
در اختيار ما بود. با اينكه 30 دقيقه خوبى نداشتيم، اما مى توانستيم به راحتى بازى را تحت 
كنترل داشــته و سه امتياز مسابقه را به دست بياوريم.او ادامه داد: متأسفانه روى غفلتى كه 
داشتيم، گل هاى خيلى بدى خورديم و مجازات شديم. در روزى كه بايد 3 امتياز بازى را مى 
گرفتيم، شكســت خورديم. اميدوارم كه بتوانيم در ديدار برابر استقلال جبران كنيم.او درباره 
داورى مسابقه نيز پاسخ داد: به نظر من داورى نكته خاصى نداشت و اتفاق خاصى رخ نداد 
و داور قضاوت خوبى داشت. وى در مورد اتلاف وقت حريف نيز اظهار داشت: اين مسئله در 
فوتبال ايران مرسوم است و مختص يک تيم نيست. همه تيم ها اين كار را انجام مى دهند. 
حتى آقاى حســينى نيز در نشست خبرى بعد از بازى گفتند كه بازيكنان احساس مى كنند 
در اين شرايط بايد خودشان را روى زمين بيندازند تا بازى را دربياورند. به نظرم چيز خاصى 
نيست و همه تيم ها اين كار را انجام مى دهند.رنجبرى درخصوص اينكه آقاى مهاجرى گفته 
اند اين شكست براى ما لازم بود، گفت: من با صحبت هاى ايشان موافقم. ما تمركز لازم را 
نداشتيم و به هر حال بايد مجازات مى شديم. اميدوارم اين آخرين شكست ما در خانه باشد و 
بازى بعد بتوانيم جبران كنيم.او درخصوص حضور هواداران نفت در استاديوم نيز اظهار داشت: 
از حضور آنها در ورزشگاه بسيار خوشحاليم. ولى متأسفانه در روزى كه تشريف آوردند، ما را 
تشويق كردند و سنگ تمام گذاشتند، نتوانستيم جواب محبت هاى آنها را بدهيم. اميدوارم در 
بازى هاى بعد بتوانيم جبران كنيم. اين قول را مى دهيم كه با 100 درصد توان و تمركز خود، 

بازى هاى بعدى را به خوبى انجام دهيم و خوشحالشان كنيم.

رنجبری:این شکست را در بازی با 
استقلال جبران می کنیم

در بيانيه اى كه در كانال رسمى باشگاه استقلال منتشر شده اين چنين آمده است: »باشگاه 
اســتقلال ضمن تقدير فراوان از هواداران عزيز خود كه در نقد عملكرد شبكه سوم سيما و 
برنامه فوتبال برتر و حمايت از تبليغات محيطى، همراه و ياور و حامى باشگاه خود بودند، به 
صورت جدى از فدراسيون فوتبال و سازمان ليگ مى خواهد كه نسبت به اقدام غيرحرفه اى 
اين شبكه تلويزيونى، اعتراض و واكنش مناسب نشان دهد.فدراسيون فوتبال و سازمان ليگ 
بايد از حقوق اســتقلال حمايت كنند و اجازه اختلال در روند درآمدزايى باشگاه ها را ندهند. 
انتظار باشگاه استقلال اين است كه فدراسيون فوتبال مقتدرانه به وظايف خود در حمايت از 
باشــگاه ها عمل كند نه اين كه از موضع پايين و منفعلانه با مديران تلويزيون مواجه شوند. 
برخورد غيرعادلانه و توهين آميز شــبكه سوم نه تنها موجب كوتاه آمدن باشگاه استقلال 
نخواهد شد كه اين باشگاه را در استيفاى حقوق خود، هواداران و سهامداران راسخ تر مى كند.« 
باشگاه استقلال مانع از حضور دوربين هاى تلويزيونى در كنفرانس هاى خبرى پيش از بازى 
و بعد از بازى مى شــود و تنها اين حق را براى صدا و سيما قائل شده است كه از ۹0 دقيقه 
بازى فيلمبردارى كند و در واكنش به اين رفتار هم دوربين هاى تلويزيونى در جريان بازى 
به گونه اى تصويربردارى مى كنند كه حدالامكان تابلوهاى تبليغاتى باشگاه استقلال ديده 
نشوند.درحالى كه در هفته اول مسابقات ليگ بعد از درخواست محمدحسين زرندى به عنوان 
مديررسانه باشگاه اســتقلال از خبرنگاران و تصويربرداران صداوسيما مبنى بر ترك سالن 
كنفرانس و برگزارى نشست خبرى، آنها با خروج از سالن، مقدمات حضور سرمربى استقلال را 
فراهم كردند، اين بار نشست خبرى ساپينتو پس از بازى برابر مس به دليل حضور دوربين هاى 

تلويزيونى و اختلاف باشگاه استقلال با صداوسيما پيرامون حق پخش، برگزار نشد.

درخواست ویژه باشگاه استقلال از 
فدراسیون فوتبال

 تيم فوتبال شــارلروا ديروز در ديدارى حســاس و مهم به مصاف 
كلوب بروژ خواهد رفت. ادوارد استيل سرمربى گورخرها در نشست 
خبرى پيش از اين بازى به تعريف و تمجيد از اميرحسين حسين زاده 
وينگر فصل قبل استقلال پرداخت و مدعى شد كه او مى تواند جاى 
خالى زارورى ديگر بازيكن جوان شارلوا كه در آستانه جدايى است، پر 
كند.آنس زارورى مهاجم و هافبک تهاجمى 21 ساله شارلوا بازيكنى 
اســت كه در آستانه انتقال به برنلى قرار دارد. او در ليست تيم براى 
ديدار ديروز حضور ندارد و سرمربى شارلوا مدعى شد كه حسين زاده 
مى تواند به مانند اين بازيكن، در جمع گورخرها بدرخشد.ادوارد استيل 
در نشست خبرى پيش از ديدار برابر بروژ گفت: برنلى به اين بازيكن 
علاقــه دارد. من قصد ندارم چيز ديگرى را تظاهر كنم. بحث ها در 
حال انجام اســت اما من بيشــتر از اين حرفى نمى زنم. اين كاملا 
منطقى اســت كه من بازيكنانى را براى شــارلوا انتخاب كنم كه با 
100 درصد توان و تمركز در خدمت تيم باشــند. اين يک توافق دو 
طرفه با زارورى بود چرا كه او در بهترين موقعيت خود براى حضور 
در تركيب تيم قرار ندارد. ما بازيكنانى را مى خواهيم كه كاملا از بودن 
در اينجا خوشحال باشند.استيل در پاسخ به سوال خبرنگارى مبنى 
بر اينكه حضور حسين زاده براى پر كردن جاى خالى زارورى كافى 
خواهد بود يا خير، پاسخ داد: بيايد به يک سال قبل برگرديم. زمانى 
كه زارورى به شــارلوا پيوست و در اولين بازى ليگ، مقابل اوستنده 
در زمين حضور يافت، تعداد كمى از هواداران فوتبال در بلژيک او را 
مى شناختند. اما ما در اين خصوص آرام بوديم و زارورى در آن بازى 

موفق به گلزنى شد. ما هنوز مى خواهيم در اين پنجره نقل و انتقالاتى 
فعال باشيم.سرمربى شارلوا در مورد اينكه حسين زاده مى تواند سناريو 
زارورى را تكرار كند، گفت: بله اين دو نفر تقريبا با هم مشابه هستند. 
افراد كمى حسين زاده را مى شناسند، اما مى دانيم كه جذب او واقعاً 
كامل بوده است و از ويژگى هايى كه او براى ما به ارمغان خواهد آورد 
اطمينان داريم. حسين زاده قبلًا در تمرينات چند هفته گذشته اين 
موضوع را به ما نشان داده است.استيل درباره حضور وينگر فصل قبل 
استقلال در بلژيک نيز اظهار داشت: جذب حسين زاده سر و صداى 
كمى ايجاد مى كند و ورود او به تيم، خوش بينى كمى را در پى دارد 
چرا كه اين بازيكن در بلژيک ناشناخته است. من اين موضوع را درك 

مى كنم، اما واقعاً خبر بسيار خوبى است كه حسين زاده اينجاست.

تمجید استیل از حسین زاده: 
جذب او خبر خوبی است

روز دوشــنبه بود كه تيم ملى نوجوانان واليبال ايران در فينال رقابت 
هاى قهرمانى آسيا به مصاف ژاپن رفت. اين مسابقه در سالن فدراسيون 
واليبال برگزار شد و نهايتاً اين تيم ژاپن بود كه در كمال تعجب موفق 
شد در سه ست پياپى بر شاگردان محمد وكيلى غلبه كرده و در تهران 
قهرمان آسيا شود. اما جنجال بازى فينال نوجوانان آسيا همچنان ادامه 
دارد. در برنامه اختصاصى واليبال در شبكه ورزش محمد وكيلى مهمان 
پژمان نجات پور بود. در همين حال فرهاد شاهميرى هم روى خط آمد 
و در بخش اول صحبت هاى خود تاكيد كرد كه داور چينى چند ساعت 
قبل از مسابقه دچار بيمارى شده است و نمى توانسته بازى را قضاوت 
كند. شــاهميرى در بخش ديگرى از صحبت خود گفت: شما برويد و 
كامنت هاى فضاى مجازى را بخوانيد مى بيند كه مردم همه معتقدند 
كه مشــكلات تيم فنى بوده اســت. محمد وكيلى هم كه در استوديو 
حضور يافته بود اينگونه جواب شاهميرى را داد: آقاى شاهميرى، شما 
اجازه دهيد ما در مورد مســائل فنى صحبت كنيم. شما قبل از بازى از 
من پرســيديد كدام داور را بگذارم و من هم گفتم بهترين داور را براى 
اين مسابقه بگذار. ما نمى گوييم كه اين داور باعث باخت ما شد و فقط 
حرف من اين اســت در روزى كه ميزبان بوديم هم چيزى را به نفع ما 
نگرفت. قرار نبود چيــزى را به نفع ما بگيرد و فقط قرار بود چيزى به 
ضرر ما اعلام نشــود. اى كاش همان موقع به من مى گفتى كه داور 
چينى كرونا گرفته بود تا من چيزى را ادامه نمى دادم.شاهميرى در پاسخ 
وكيلى گفت: آنقدر توهين آميز با من برخورد شد و من عكس العملى 
نشان ندادم. فيلمش هم موجود است و ايشان به من مى گويند كه شما 

خوشحال هستيد. من كه از شما نمى ترسيدم بلكه احترام مى گذارم. ما 
با هم رفيق و همكار هستيم. تازه داور كره اى هم روز قبل نيمه نهايى 
را سوت زده بود و قاعدتاً نمى توانست در فينال قضاوت كند و من مجبور 
شدم او را داور دوم بگذارم. به خدا قسم دنبال اين داستان ها باشيم نمى 
توانيم موفق شــويم. هرچقدر آقاى وكيلى ســر من داد زد من چيزى 
نگفتم و سرم را بالا نياوردم. وكيلى هم در ادامه اينگونه پاسخ مى دهد: 
آقاى شاهميرى اولا من به شما ارادت دارم و خدايى نكرده هيچ وقت 
كلمه اى را به كار نمى برم كه توهين آميز باشد. من حرفم اين بود كه 
شما به من قول دادى بهترين داور را مى گذاريد. من نه با داور مسابقه 
مشكل دارم نه با آقاى شاهميرى. اگر اشتباهى هم بوده جزو اشتباهات 

داورى بوده و مصاحبه اى هم كه كردم عمدى نبوده است.

حواشی فینال نوجوانان آسیا 
همچنان ادامه دارد


